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Vrtz. Hoe lossen we de problemen waarmee we geconfronteerd worden. Klimaat, energie, economie. De 
demonstraties van de boeren, bouwers, leraren, klimaatactivisten laat zien dat het ingewikkeld is.

Vrzt. Ingewikkeld, maar daar mag je niet achter verschuilen. Er zullen afwegingen moeten worden gemaakt 
en keuzes. Om dit keuzes te maken moeten de feiten en belangen op tafel komen. Dat gaat niet meer op 
de manier zoals we in het verleden zaken hebben opgelost. Samenwerking en gezamenlijk oplossingen 
vinden moeten nu het uitgangspunt zijn. Met Gouwenaars, vrijwilligers, verenigingen in de stad.  

Als CDA fractie zien we echter dat het nog niet loopt zoals we zouden willen. De feitelijke onderbouwing 
van afwegingen willen we meer inzicht in om de juiste keuzes te maken. In ons dichtgeregelde landje met 
alle wet- en regelgeving we soms het goede en daarmee het initiatief van mensen zelf onmogelijk dreigen 
te maken. Terwijl we juist dat ‘ goede doen’ zo nodig vinden. Dat moet anders. 

Vrzt. Dit in samenwerking met de stad. Te vaak krijgen we nog te horen dat zaken niet goed lopen. Een 
ondernemer die geen drankje bij de spelletjes mag doen, een inwoner die geen goede terugkoppeling van 
zijn meldingen krijgt of vrijwilligersorganisaties die moeten opboksen tegen bureaucratie en economisch 
rendement. 

Vrzt. We realiseren ons dat het tijd kost om werkwijze en cultuur van werken te veranderen. Als CDA willen 
wel een versnelling zien. Er zijn genoeg methoden om dit te realiseren. Hier zullen we een aantal 
voorstellen via motie voor indienen. Zoals het inrichten van een versnellingskamer vergunningen. 
Hiermee moeten bewoners, ondernemers sneller en beter geholpen worden. Geen kafka tussen beleid en 
THV. 

Vrzt. Het CDA wil dat er op samenwerking met de stad een versnellingsstap wordt gerealiseerd en zal 
daarom bij beleidsvoorstellen kijken naar de maatschappelijke kosten en baten en de manier hoe de stad 
betrokken is geweest bij de voorbereiding. Als dit niet afdoende onderbouwd wordt dan zullen we die 
voorstellen niet kunnen steunen.

Vrzt. Samenleven kan alleen in veilige stad. Gelukkig zetten we in op een stevig veiligheidsbeleid. Als CDA 
Gouda willen we wel dat de VVD motie handhaving, opvolging krijgt en we gaan er zonder meer vanuit dat 
de nieuwe burgemeester dit meteen oppakt. 

Vrzt. In het voorjaar heb ik aandacht gevraagd voor ketenregie op veiligheid. De zorgelijke berichten over 
soft-en hard drugshandel en ondermijning vragen om regie. Welke stappen zijn hier concreet op 
ondernomen? M.n. om in buurten en wijken te weten wat er speelt en hier preventief op in te spelen. 
Stijging van 21 procent en 70 misdrijven. Deels te verklaren door Gouwenaars Meld Misdaad Anoniem 
gebruiken en de politie die meldingen oppakt waardoor cijfers toenemen. Wat doet het college om hier 
regie op te voeren? M.n. in de keten de eigen rol aanscherpen. Een ander punt is daarbij preventie van 
drugsgebruik. Wat gaat het college doen om de normalisering en acceptatie van drugsgebruik tegen te 
gaan? 

Vrzt. Vandaag sprak de rechter uit dat kinderen teruggehaald moeten worden uit IS gebieden. Met de 
moeders in de slipstream. Wat gaat het college concreet ondernemen dat als er kinderen terugkomen in 
Gouda dat GGD en GGZ en jeugdzorg instellingen dit aankunnen? Het CDA ziet hier graag een concreet 
plan van aanpak wat de gemeente gaat doen. Graag reactie! 

Vrzt. Het beleid kan alleen met gezonde gemeentelijke financiën. Wij staan erop dat het onderzoek naar 
een plan van aanpak voor lastenverlichting over de komende 10 jaar ons inderdaad tijdig in 2020 bereikt 
zodat we daarop beleid kunnen baseren. Dat wat nu gebeurt met afvalstoffenheffing bevalt ons niet ook al 
komt die lastenverzwaring vanuit landelijk beleid. Wanneer kan het college de komst van het onderzoek 
bevestigen? 

Vrzt. Evenals de initiatieven om de bestuursopdracht die er ligt in het kader van het sociaal domein zo 
spoedig mogelijk naar de raad te sturen? Immers we hebben onze investeringen in lijn te brengen met een 
prudent uitgavenbeleid. Zo ook het nieuwe accommodatiebeleid voor sportverenigingen, dit ook graag in 
de context van OZB lasten voor deze verenigingen. 



Vrzt. Afrondend. De Staat van de Stad beschrijft de trends en ontwikkelingen. Onlangs waarschuwden 
SCP voor de toenemende druk op mantelzorgers. Graag ook aandacht voor deze trend in de Staat van de 
Stad. Om deze Staat verder te onderbouwen ziet het CDA graag ook een statistiek van de Stad 
toegevoegd worden. Met hierin het integrale overzicht van de indicatoren die de gemeente hanteert bij de 
verschillende beleidsonderwerpen. Graag een toezegging van het college hierop. 

Vrzt. Dank u wel. 

  

  


